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Zápisnica 
zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole s Materskou školou Slovenského učeného 

tovarišstva Veľké Rovné, 013 62 Veľké Rovné č. 302 
dňa 8. februára 2023 v priestoroch základnej školy 

 
 
Prítomní: Veronika Fuljerová, Alojz Gumančík, Mgr. Adela Gumančíková, Mgr. Lenka 
Juranková, Ing. Katarína Krchová, Mgr. Mária Pacíková, Ľubomír Škorvan, Mgr. Emília 
Zúdorová 
 
Neprítomní: JUDr. Zuzana Fulmeková, Eva Komadová  -  ospravedlnení 
   Ing. Juraj Bachroník - neospravedlnený 
 
 
Prizvaní:  
Mgr. Ladislav Korček, starosta obce Veľké Rovné  
Mgr. Mária Milučká, riaditeľka ZŠ s MŠ SUT     
  
Priebeh zasadnutia 
 

1. Otvorenie zasadnutia Rady školy, kontrola uznášaniaschopnosti 
 
Zasadnutie Rady školy otvorila Ing. Katarína Krchová, ktorá privítala prítomných členov. 
Predsedníčka RŠ konštatovala, že na zasadnutí je prítomných 8 členov, 2 bol z neúčasti 
ospravedlnení. Zasadnutie Rady školy je teda uznášaniaschopné.  Za zapisovateľa bola zvolená: 
Mgr. Adela Gumančíková, za overovateľov zápisnice boli zvolení: Mgr. Lenka Juranková, 
Mgr. Mára Pacíková. 

 
Ing. Krchová dala hlasovať za schválenie programu zasadnutia, tak ako bol uvedený 
v pozvánke, ktorá je prílohou.  
  
Hlasovanie:    
ZA:  8 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 
 

2. Kooptácia nových členov RŠ 
 
Predsedníčka predložila na schválenie Dodatok č.2 k Štatútu Rady školy, v ktorom sa mení čl. 
4 Zloženie Rady školy.( Prílohač.2) 
Predsedníčka dala hlasovať za schválenie Dodatku č. 2 k Štatútu rady školy.  

 
Hlasovanie: 

 
 ZA: 8 
 PROTI: 0 
 ZDRŽAL SA: 0 
 
  Predsedníčka RŠ privítala nových členov RŠ, ktorí nahradili členov, ktorým skončilo   
členstvo v RŠ v zmysle Štatútu Rady školy (Ing. Pavel Gabrík, Mgr. Jozef Ráztočný), ako 
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zástupcom obecného zastupiteľstva. Rada školy sa dopĺňa zvolenými zástupcami obecného 
zastupiteľstva (p. Alojz Gumančík a Mgr. Mária Pacíková).  
 

3. Diskusia 
Predsedníčka privítala na riadnom zasadnutí RŠ starostu obce Veľké Rovné Mgr. 
Ladislava Korčeka a riaditeľku Mgr. Máriu Milučkú. Ing. Krchová predstavila starostovi 
členov Rady školy a oboznámila s činnosťou RŠ. Nasledovala voľná diskusia 
o aktuálnych problémoch v základnej škole a v materskej škole. 
Členovia sa aktívne zapájali do diskusie.  
 
Multifunkčné ihriska pri škole   
Pani riaditeľka sa vyjadrila, že ihrisko sa v súčasnom stave využíva minimálne, dôvod 
je jeho nevyhovujúci stav. Pán starosta informoval o krokoch, ktoré v tejto problematike 
plánuje obec, napr. kompletná výmena podložia, nový koberec atď, ako aj riešenie 
správcu. Pán starosta sa vyjadril, že do konca jeho volebného obdobia bude multifunkčné 
ihrisko vyriešené, považuje ho za prioritu.  
 
Altánok pre materskú škôlku, zelená trieda pre ZŠ  
Pán starosta poveril RŠ, aby pripravila návrh a finančné podklady. Pani riaditeľka už má 
pripravené zjednodušené vizualizácie. Členovia RŠ sa zhodli na demontovateľnom 
altánku na štýl zelenej triedy, bez elektrických rozvodov.  
 
Telocvičňa 
Pani riaditeľka spoločne s pánom starostom informovali členov RŠ o stave budovy a 
podniknutých krokoch. Stav telocvične už bol zdokumentovaný a odoslaný na krajský 
školský úrad, vyjadrenie úradu je, že stav budovy nie je havarijný. Pán starosta si 
uvedomuje  nevyhnutnosť rekonštrukcie telocvične, ale považuje ju za finančne veľmi 
náročnú investíciu pre obecný rozpočet, nerealizovateľný bez zapojenia sa do projektov. 
Podrobne členov RŠ informoval o nasledovných možnostiach získania finančných 
príspevkov: 1. Fond športovej spoluúčasti, 2. vyhlásené projekty v druhom štvrťroku.  
 
Parkovanie a bezpečnosť detí na cestách v okolí školy 
Členovia RŠ upozornili na ranné a poobedné dopravné špičky pri škole, agresívne 
správanie rodičov pri parkovaní a s tým súvisiace nástrahy pre deti idúce do školy. Pani 
riaditeľka sa vyjadrila, že napriek upozorneniam rodičia a deti pri ceste do školy a zo 
školy využívajú dokonca aj služobný vjazd pre automobily zásobujúce jedáleň. 
 
Klimatizácia MŠ 
Pán starosta informoval členov RŠ o krokoch, ktoré doposiaľ podnikol a určite bude 
riešiť ohľadom klimatizácie v priestoroch MŠ na 3. poschodí budovy.  
 
Priestor na športovanie pre mládež 
Rada školy s prizvanými hosťami predebatovali využitie telocvične a outdorového 
florbalového ihriska na športové účely pre záujemcov. 
 
Pán starosta informoval, že plánuje akcie pre deti ZŠ s MŠ ako Deň detí,  fašiangy atď. 
Členovia RŠ mu poďakovali za Mikulášsku akciu v decembri 2022, ktorú Obecný úrad 
zabezpečil pre MŠ. 
Ľubomír Škorvan informoval prítomných o výťažkoch za školský ples, benefičnú 
vianočnú akciu. Taktiež informoval o zlúčení ZRPŠ pre ZŠ a MŠ, ktoré doposiaľ 
fungovali oddelene. 
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Predsedníčka RŠ oboznámila členov o aktuálnom umiestnení ZŠ vo VR 
v celoslovenskom rebríčku.  
 

4. Záver 
Keďže bol naplnený program zasadnutia, predsedníčka pozvaným hosťom  a prítomným 
členom poďakovala za účasť a ukončila zasadnutie. 
 
 

Prílohy: Príloha č.1: Pozvánka na riadne zasadnutie Rady školy  
   Príloha č.2: Dodatok č.2 Zmena členov Rady školy 
 
 
Vo Veľkom Rovnom, dňa  8. február 2023 
 
 
                                                                                        Ing. Katarína Krchová 
                                                                                         predseda Rady školy 
  
 
 
Zápisnicu vyhotovil:   Mgr. Adela Gumančíková      .......................................... 
 
Zápisnicu overili:   Mgr. Mária Pacíková                      .......................................... 
 

Mgr. Lenka  Juranková             ........................................... 
 
 

 
 
 
 
 
 


